
 
 

 

VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING (ALV) d.d. 23 mei 2023 

 

Aanwezig (volgens presentielijst): 

Karim Andaloussi, Lotte Scholte van Mast, Leoni Brouwer, Rianne Westerdiep, Annelize van der Lit, Dinant 

Saaltink, Joke de Jonge, Gerard Onstein, tom Kleinluchtenbeld, René Brekveld, Paul Jonker, Hans Wevers, 

Johan Schreurs, Anja Schreurs, Joost Haighton, Charles Saffrie, Jeroen Weijermans, Max Thesseling, Rudy 

Ormel, Dinie Ormel, Martijn Temmink, Robert Bezoen, Karen Stellinga-Gerrits, Gerald Stellinga, Koen Ottink, 

Roy Timmermans, Olaf Zitter, Ans Grevink, Kim Grevink, Yvonne Veerkamp, Stefan Ormel, Robin Hijink, Gé 

Wansink, Ienke Spoor, Frank Bröcker, Maykel Kuipers, Fleur Menneken, Hannie Teerink, Saskia 

Kleinluchtenbeld, Rob Berentsen, José Berentsen, Michiel Wansing, Loy Ebbers, Johan Lindner, Tim Oldenhof, 

Mariska Ravesloot, Henk Wahl, Michèl Ravesloot, Erik Kleinluchtenbeld, José Kleinluchtenbeld, Roy 

Verhoeven, Jeroen Bennink, Jan Lenderink, Bennie Olthof, Rik Bruil, Arie Ravesloot, Bertha Opbroek, Gerrien 

van Leeuwen en Jolanda Menneken (notulist) 

 

1. Welkom en opening door de voorzitter 

Karim Andaloussi opent de vergadering om 19.30 uur en heet de aanwezigen van harte welkom op deze 

ALV. 

 

2. Goedkeuring notulen ALV d.d. 24 mei 2023 

Het verslag wordt vastgesteld. 

 

3. Mededelingen 

De uitkomst van de poll nieuwe naam vereniging: TPVMM – Tennis- en Padelvereniging Mallumse Molen. 

De uitkomst van de poll over speeltoestellen en speelmuur: De werkzaamheden voor de speeltoestellen 

en oefenmuur worden dit jaar opgepakt. De huidige oefenmuur is ontmanteld. Er komt een nieuwe 

oefenmuur op het park. 

Ledenontwikkeling:  

 2022 2023 

Junioren 37 30 

Senioren 330 353 

Totaal 367 383 

 

 



 

Een stijging dit jaar van 4,3% (van 367 naar 383), maar een daling bij de jeugdleden (afname van 19%). 

Het bestuur gaat de mogelijkheden bekijken om schooltennis weer aan te bieden. Ook de suggestie 

vanuit de zaal om de banen te verhuren voor een gereduceerd tarief aan school wordt meegenomen. 

 

4. Rooster van aftreden en stemming kandidaten met ingang van 2023 

Karim Andaloussi: aftredend voorzitter; niet herkiesbaar 
Ageeth Molenveld: aftredend algemeen bestuurslid; niet herkiesbaar 
Leoni Brouwer: algemeen bestuurslid (2024); niet herkiesbaar 
Lotte Scholte van Mast: penningmeester (2024); niet herkiesbaar 
 
In het Algemeen Bestuur zijn momenteel 5 vacatures (voorzitter, secretaris en 3 algemeen 
bestuursleden). Na diverse oproepen hebben 6 leden zich gemeld voor het bestuur. 
De stemming vindt plaats voor de volgende functies: 
- Kandidaat secretaris (tot 2025): Jolanda Menneken 
- Kandidaat voorzitter (tot 2026): Tom Kleinluchtenbeld 
- Kandidaat algemeen bestuurslid (tot 2025/2026): Stefan Ormel (tevens ondersteuning voorzitter) 
- Kandidaat algemeen bestuurslid (tot 2025/2026): Michel Ravesloot, Rik Bruil en René Brekveld 

 
De kandidaat-bestuursleden stemmen de termijnen onderling nog af. 
Na een voorstelronde van de kandidaat-bestuursleden gaat de ALV over tot stemming. 
Alle leden stemmen unaniem voor de bovengenoemde kandidaten. 
De vertrekkende bestuursleden worden bedankt voor hun inzet van de afgelopen periode. 
Karim spreekt de aanwezigen toe over zijn vertrek en zet graag de overige bestuursleden in het zonnetje. 
Ook spreekt hij het nieuwe bestuur toe en wenst het bestuur veel succes en plezier bij deze mooie 
vereniging. 
 

5. Stand van zaken diverse commissies en werkgroepen 

 

Sponsorcommissie: 

Jeroen Bennink spreekt namens de sponsorcommissie. 

Dit jaar mag onze vereniging 9 nieuwe sponsoren welkom heten. Een blijk van waardering voor onze 

vereniging. 

In overleg met de onderhoudscommissie wordt gekeken naar nieuwe plekken voor sponsordoeken, want 

de banen zijn vol met sponsordoeken. Daar gaat de eerste aandacht naar toe om inzichtelijk te maken 

wie onze sponsoren zijn. 

Inmiddels heeft de vereniging in totaal 50 sponsoren. 

Jeroen geeft uitleg over de verschillende sponsorpakketten (brons, zilver en goud). 

Begroting sponsorcommissie 2023: Inkomsten € 28.630 en kosten€ 8.600. 

Afgelopen 22 april heeft de sponsordag plaatsgevonden (ruim 30 aanwezigen en 15 deelnemers aan de 

aangeboden padelclinic met afsluitend een hapje en drankje). Een mooie gelegenheid om wederzijdse 

verwachtingen uit te spreken. 

 

Kantinecommissie 

Annelize van der Lit spreekt namens de kantinecommissie. 

Vanaf januari volle bak los na de coronatijd. De kantinecommissie heeft mooie toernooien gedraaid met 

veel gebruik van de kantine. 



Ook de bezetting van de kantinediensten loopt goed. Annelize roept leden op om kantinediensten te 

draaien, zodat de kantine eventueel vaker open kan zijn. 

De kantineprijzen zijn verhoogd. De inkoopprijzen worden in de gaten gehouden. Als deze stijgen, stijgen 

ook de prijzen in de kantine. 

Heb je vragen over de kantine of kantinedienst kun je terecht bij Annelize of één van de andere leden van 

de kantinecommissie. 

 

Vertrouwenspersoon: 

Diny Ormel stelt zich graag voor als vertrouwenspersoon van de vereniging. 

De vertrouwenspersoon is het eerste aanspreekpunt voor grensoverschrijdend gedrag (ongewenste 

intimiteiten, pestgedrag en discriminatie). 

Voor het melden van incidenten heeft de vertrouwenspersoon een aanspreekpunt bij het bestuur. Deze 

melding richting bestuur gebeurt anoniem. 

Op de website (onder clubinfo) staat informatie over de vertrouwenspersoon (VCP). 

We hopen samen een veilige sportomgeving te creëren. 

 

Werkgroep uitbreiding padel: 

Namens de Werkgroep uitbreiding padel spreekt Paul Jonker. 

Paul laat de ontwikkelingen van het padel in Nederland zien. Daarnaast worden de verwachtingen op 

korte termijn besproken. De verwachting is dat de groei doorzet (geen hype).  

 

De verhouding tennis/padel bij onze vereniging: 

- 180 tennisspelers 

- 160 padelspelers 

- 50 leden beoefenen beide sporten 

Bij een evenredige verdeling van de 50 leden betekent dit dat nagenoeg 50% van onze leden padel 

speelt. 

Deze opsomming van feiten is niet bedoeld om tegen/voor tennis of padel te zijn. Het gaat er om beide 

sporten goed te kunnen blijven beoefenen voor de leden van de vereniging op het park. 

Naast de groei van het aantal nieuwe leden dat vooral door padel komt, zien we ook de gemiddelde 

leeftijd van onze club dalen. Een mooie ontwikkeling voor de toekomst en continuïteit van de vereniging. 

Om het groeiend aantal nieuwe padelleden te kunnen blijven verwelkomen, is het van belang om de 

baancapaciteit aan te passen. Een uitdaging om een toekomstgericht plan te maken voor de vereniging, 

welke past binnen de visie van een compact sportpark. 

Er is een aantal opties uitgewerkt voor uitbreiding van de padelbanen. De opties worden toegelicht door 

Paul (met voor-/nadelen en grove kostenraming per optie). 

Mogelijke andere (vervangings)investeringen die de investering ook raken zijn: de oefenmuur, 

speeltoestellen kinderen, het schuurtje, de toplaag van baan 6, het hekwerk bij banen 1 tot en met 3, de  

digitale toegang park en de koelcel. 

De werkgroep heeft ook gekeken naar mogelijkheden van financiering. Paul licht deze mogelijkheden toe. 

 



Hoe snel kunnen we de uitbreiding realiseren rekening houdend met de overige investeringen die nodig 

zijn in de vereniging? De input van de ALV wordt hierin meegenomen. De financiële onderbouwing wordt 

verder uitgewerkt. Op 27 juni is er een informatieavond over dit onderwerp. Daarna volgt een BLV in 

oktober 2023. 

Op de oproep van Paul wie wil meedenken, meldt Maykel Kuipers zich. 

Bij de verdere uitwerking zal ook gekeken worden naar de richtlijnen die de KNLTB stelt om te voldoen 

aan het aantal banen (tennis/padel) om mee te doen aan de competitie. 

Vanuit de leden komt de suggestie om de staat van de banen 4 en 5 mee te nemen in dit plan. 

Ook is er een dringend verzoek om kritisch te kijken naar de opkomst bij het reserveren van de banen 

(speel je alsnog niet, verwijder de reservering). 

6. Financieel jaarverslag 2022 

Lotte geeft een toelichting op het financiële jaarverslag-de jaarrekening van 2022 en beantwoordt de 

vragen van de leden. 

Er wordt door de Jeugdcommissie gekeken naar het rendabel maken van de tennislessen van de 

jeugdleden. Dit heeft o.a. te maken met de eisen/licenties van tennisleraren en de diverse niveaus in 

verhouding tot het aantal jeugdleden. Bij het niet nakomen van deze eisen is het bestuur hiervoor niet 

verzekerd. 

Lotte geeft ook een toelichting op de balans 2022. 

Voor de uitkering van de uitgegeven padelli’s wordt  contact opgenomen met de leden die destijds 

padelli’s hebben aangekocht. 

 

7. Verslag kascommissie 

Karen Gerrits en Debby Nijland-Woesthuis vormden in 2022 de kascommissie. Zij zijn op bezoek geweest 

bij Lotte Scholte van Mast. De kascommissie heeft geen bijzonderheden aangetroffen. De financiële 

administratie ziet er goed uit. 

Karen en Debby worden bedankt. Ook Lotte wordt bedankt voor het mooie werk. 

Voor het boekjaar 2023 bestaat de kascommissie uit Debby Nijland-Woesthuis en Annelize Lindner. 

 

8. Vaststellen begroting 2023 

De begroting 2023 wordt toegelicht door Lotte. Ook worden de vragen beantwoord (o.a. over 

tegemoetkoming/energieplafond). 

9. Stemming verhoging contributie 

In verband met de algemene stijgende kosten en de stijgende kosten van het energieverbruik stelt het 

bestuur een contributieverhoging voor met ingang van 1 juli 2023.  

De aanwezige leden gaan akkoord met de volgende contributieverhogingen: 

- Senioren van € 12,50 naar € 13,50 per maand 

- Competitiespelers van € 22,00 naar € 24,00 per jaar 

- Studenten van € 5,50 naar € 6,50 per maand 

- Lidmaatschap tot en met 10 jaar van € 35,00 naar € 40,00 per jaar 

- Lidmaatschap vanaf 11 jaar van € 70,00 naar € 75,00 per jaar 

 

 



De verhoging wordt in één keer geïncasseerd in juli 2023 met uitzondering van de jeugd (daar zal de 

verhoging ingaan met ingang van het start nieuwe seizoen op 1 augustus 2023). In de begroting 2023 is 

rekening gehouden met deze contributieverhoging. 

10. Rondvraag 

Paul Jonker: Complimenten voor het bestuur dat het gehele jaar onderbezet is geweest. 

11. Sluiting 

Karim bedankt de aanwezigen voor hun inbreng tijdens deze ALV en nodigt iedereen uit voor een 

drankje. 


